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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2014/15:731 Kreditgaranti för hus

Regeringen införde år 2004 en statlig kreditgaranti för nybyggen av hus på 
landsbygden. Detta berodde på att det vid nybyggnation av hus på landsbygden 
ofta var svårt att få lån från bankerna. Kostnaderna för att bygga ett nytt hus på 
landsbygden motsvarar många gånger inte marknadsvärdet på huset, då 
priserna på hus på landsbygden ofta är lägre.

Den kreditgaranti som staten införde innebär att staten går in och täcker upp 
bankens risk för att låna ut pengar. Enligt uppgifter som Sveriges Radio har 
rapporterat om i dag, den 8 juli, har endast 15 nya hus byggts på tio år sedan 
garantiavtalen infördes. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht: 

 

Avser statsrådet utifrån dessa uppgifter att vidta några initiativ angående 
kreditgarantin?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson

Från Riksdagsförvaltningen
2015-07-08
Besvaras senast
2015-07-22


